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W posiedzeniu udział wzięli:

1. Getka Janusz -  przewodniczący

2. Kłębek Krzysztof -  członek

3. Kryszkiewicz Edward -  członek

4. Kujawski Bogdan -  członek

5. Stańczak Zbigniew -  członek

6. Wątorska -  Parzydło Justyna -  członek

W posiedzeniu uczestniczyli:

1. Mianowski Grzegorz -  Prezes OSP Kuligów

2. Tomasz Rasiński - Prezes OSP Ludwinów -  Józefów

3. Andrzej Bereda -  Prezes OSP Chajęty

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego odbytego w dniu 3 grudnia

2013 rok

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał p. Janusz Getka, powitał zebranych i poinformował, i 

przedstawił porządek obrad:

l.Sprawozdania prezesów jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych za rok 2013. z gotowości i 

uczestnictwa w akcjach gaśniczych i ratunkowych.

Ad. 1 Sprawozdanie z działalności OSP Kuligów przedstawił p. Grzegorz Mianowski -  prezes OSP. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu)

Nawiązując do złożonego sprawozdania p. Krzysztof Kłębek -  zapytał ile na stanie samochodów 

posiada jednostka . Pięć odpowiedział prezes, z czego ze środków gminnych utrzymywane są 3 

samochody (za 1 -  płacone jest ubezpieczenie).

Pan Janusz Getka zapytał, czy te samochody spełniają wymogi aby jednostka należała do KSRG.

Pan Mianowski odpowiedział, że zgodnie z obowiązującymi przepisami jednostka musi posiadać dwa 

średnie lub dwa ciężkie samochody. Aby dalej należeć do KSGR OSP Kuligów musi zakupić samochód, 

najlepiej aby był to samochód nowy koszt ok./. 250 tyś. zł.

Pan Kłębek zapytał jakie środki jednostka pozyskała w 2013r za to, że należy do KSRG. Pan 

Mianowski odpowiedział, że 29 000,00 zł.

- OSP Józefów Ludwinów

Jednostka do chwili obecnej wyjechała 8 razy

- w roku 2013 -  nie było przeszkoleń. Szkolenia podstawowe zostały odbyte przez strażaków w 

latach 2010-2012.



- wydatki -  wykonanie mapy do celów projektowych przyłącza gazu, montaż instalacji gazowej w 

garażu i pomieszczeniach socjalnych, remont pomieszczeń socjalnych (zakup bramy wjazdowej 

przesuwanej, wykonanie ogrodzenia). Zakupiono 2 mundury strażackie i drabinę aluminiową. Na rok 

2014 planowane jest zakup i wymiana drzwi garażowych i dokończenie ogrodzenia.

Pan Rasiński Henryk -  członek OSP Józefów zwrócił się z prośbą aby faktury za o ogrzewanie garażu 

w którym znajduje się samochód strażacki opłacane były ze środków gminy.

W dalszej kolejności głos zabrał p. Krzysztof Kłębek który złożył sprawozdanie z działalności jednostki 

OSP Zaścienie.

Wyjazdy - 9 razy, szkolenie odbyło -  3 strażaków, Z kwoty przeznaczonej na zakup samochodu tj. 27 

tys. zł wydatkowano 24 088,94 zł pozostało 2 911,06 zł.

Z gotowości bojowej -1 0  tyś. zł wydatkowano 6 861,52 zł pozostało 3 138,48 zł.

Do końca roku planowane zakupy: ubranie wyjściowe, ubrania koszarowe, hełmy, buty gumowe, 

wytwornica piany, węże, naprawa samochodu wspomaganie.

Pan Mianowski zapytał ile środków w roku bieżącym otrzymała OSP Zaścienie. Pan Kłębek 

odpowiedział, że 54 000,00 zł + 10 000 zł na gotowość bojową.

Pan Grzegorz Mianowski przedstawił informację na temat wynagradzania strażaków za wyjazdy do 

akcji ratowniczych i na szkolenia. Z przedstawionej informacji wynikało, że nasi strażacy mają 

najniższe stawki. Pan Mianowski wysunął propozycję aby te stawki zostały zwiększone. Nawiązując 

do wypowiedzi przedmówcy p. Justyna Wątorska -  Parzyło powiedziała, że stawki nasze są niższe 

ale za to mamy więcej jednostek. W po przedyskutowaniu tematu członkowie komisji uznali, że są za 

zwiększeniem stawki ale nie widzą możliwości skąd wziąć na to środki. W dalszej części swojej 

wypowiedzi p. Mianowski poinformował, że prowadzone są prace remontowe strażnicy w Kuligowie, 

zerwany został dach, na nowej części prowadzone prace a na starą nie starczy środków. Po 

wysłuchaniu wypowiedzi p. Manowskiego członkowie komisji uznali, że projekt rozbudowy powinien 

być przygotowany pod możliwości finansowe.

Następnie sprawozdanie z działalności OSP Lasków -  przedstawił p. Janusz Getka.

(Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Pan Getka poinformował, że w roku 2014 jednostka zamierza zakupić samochód strażacki używany -  

koszt ok. 50 -  60 tys. zł.

W dalszej części posiedzenia przewodniczący komisji przedstawił informację na temat pozyskanych 

środków z budżetu gminy na poszczególne jednostki od roku 2007:

- OSP Dąbrówka -  70 000,00 zł, OSP Zaścienie - 59 000,00 zł, OSP Kuligów - 35 000,00 zł, OSP Kołaków

-  20 000,00 zł, OSP Ludwinów -  Jozefów -  5 000,00 zł,OSP Ślężany 35 000,00 zł, OSP Lasków -  0 zł, 

OSP Chajęty -  0 zł.

Głos ponownie zabrał Grzegorz Mianowski który powiedział, że Kuligów w 2014 r. zrezygnuje z 

zakupu samochodu ale koniecznym stanie się zakup samochodu w roku 2015( aby dalej należeć do 

KSGR)



Przewodniczący komisji poinformował, że w dziele bezpieczeństwo na rok 2014 zaplanowane jest 

wstępnie 76.000 tys. zł na wydatki bieżące i 66.500 tyś zł na wydatki inwestycyjne.

Wstępnie ustalono, że posiedzenie komisji na temat projektu budżetu na rok 2014r. w kwestii 

należącej do komisji zdrowia spraw socjalnych i porządku publicznego odbędzie się w dniu 17 grudnia 

2013r. o godz. 9.00

Przewodniczący Komisji 

Janusz Getka


